
پنجشنبه /25 اردیبهشت 1404/ شماره 5908 www.ebtekarnews.comایرانزمین

5
اخباراخبار

نخستین جلسه کمیته تدارکات، 
حمل ونقل، زیرساخت و لایروبی منطقه 

البرز برگزار شد
بررسی وضعیت مصرف فرآورده های 
نفتی، CNG و ناوگان حمل ونقل در 

انبار نفت کرج
تدارکات، حمل ونقل،  کمیته  نخستین جلسه 
سید  مهندس  حضور  با  لایروبی  و  زیرساخت 
البرز شرکت  منطقه  جزایری، سرپرست  پیمان 
نفت  انبار  در  نفتی،  فرآورده های  پخش  ملی 

کرج برگزار شد.
در این نشست که با حضور معاونان و رؤسای 
واحدهای ستادی و عملیاتی منطقه همراه بود، 
موضوعات مرتبط با مصرف و توزیع فرآورده های 
زیرساخت های  و  حمل ونقل  وضعیت  نفتی، 

مرتبط مورد بررسی قرار گرفت.
کلیه  مصرف  میزان  جلسه،  ابتدای  در 
فرآورده های نفتی از ابتدای سال جاری تاکنون، 
در  شد.  مقایسه  گذشته  سال  مشابه  مدت  با 
وضعیت  فعال،  نفتکش های  تعداد  ادامه، 
حمل ونقل  ناوگان  ظرفیت  و  آن ها  پارکینگ 

سوخت تحلیل گردید.
آمار  جلسه،  از  دیگری  بخش  در 
زیرساخت های  و  مایع  مصرف کنندگان سوخت 
قرار  بررسی  مورد  البرز  استان  در  مرتبط 
گرفت. طبق اعلام مسئولان، بیش از پنج هزار 
مصرف کننده رسمی در این استان وجود دارد که 
شامل خانوارها و خودروهای شخصی و عمومی 

می شوند.
همچنین گزارشی از میزان مصرف گاز طبیعی 
ارائه شد  )CNG( در جایگاه های عرضه  فشرده 
و بر لزوم کنترل های دوره ای و تأمین تجهیزات 

مورد نیاز این جایگاه ها تأکید شد.
در پایان این جلسه، مهندس جزایری با اشاره 
تأمین سوخت برای مصرف کنندگان  به اهمیت 
افزایش  راستای  در  مجموعه  تلاش  بر  واقعی، 
خدمات  کیفیت  بهبود  و  عمومی  رضایتمندی 

تأکید کرد.

جان تازه به بناهای تاریخی اردکان 
با تأمین اعتبار ۱۴ میلیارد تومانی

مردم  نماینده  دفتر  مقدم_  صادقی  یزد_ 
اردکان در مجلس شورای اسلامی از اختصاص 
برای  ملی  اعتبار  تومان  میلیارد   ۱۴ از  بیش 
شاخص  طرح های  احیای  و  مرمت  حفاظت، 
به  شهرستان  این  گردشگری  و  فرهنگی  میراث  
دنبال پیگیری های نماینذده شهرستان خبر داد 
و  تاریخ  برای  تازه ای  فصل  نویدبخش  را  آن  و 

هویت این دیار کهن دانست.
این اعتبارات به طرح های متنوعی در مناطق 
موزه  فرش،  موزه  جمله  از  شهرستان  مختلف 
اردکان،  تاریخی  بافت های  مرمت  مفاخر، 

احمدآباد و عقدا تعلق گرفته است.
قنات های  احیای  اعتبار  بر  علاوه  همچنین 
قلعه  مرمت  برای  تومان  میلیارد  دو  تاریخی، 
برای  نیز  تومان  میلیارد  دو  و  خرانق  تاریخی 

ساماندهی دخمه اختصاص یافته است.
در کنار این ها، اعتبار قابل توجه سه میلیارد 
تاریخی  قلعه  حریم  آزادسازی  به  نیز  تومانی 
خرانق به عنوان یکی از طرح های شاخص و مهم 

گردشگری در خرانق تخصیص یافته است.
نماینده  جاری  ماه   دیدار  در  این،  از  پیش 
لزوم  بر  فرهنگی،  میراث  وزیر  و  اردکان  مردم 
نیز  و  خرانق  تاریخی  قلعه   مرمت  در  تسریع 
فعال سازی ظرفیت های مغفول در بخش عقدا 

تأکید شده بود.
اردکان  مردم  نماینده  پوردهقان  مصطفی 
گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر  با  دیدار  در 
حوزه  دغدغه های  و  مسائل  دستی،  صنایع  و 
لزوم  بر  و  مطرح  را  شهرستان  فرهنگی  میراث 
توجه ویژه وزارتخانه به ظرفیت های تاریخی این 

منطقه تأکید کرده بود.
وی با اشاره به جایگاه برجسته شهرستان، بر 
ضرورت مرمت و احیای قلعه تاریخی خرانق به 
عنوان یکی از آثار مهم تأکید و تأمین اعتبارات 
را  اثر  این  سامان دهی  در  تسریع  برای  ویژه 

خواستار شد.
تشریح  با  همچنین  اردکان  مردم  نماینده 
و  عقدا  بخش  در  تاریخی  بناهای  وضعیت 
قابلیت های فراوان شهرستان در جذب گردشگر 
و سرمایه گذاری در این حوزه، لزوم توجه ویژه 
بسترسازی  نیز  و  اعتبارات  تأمین  به  وزارتخانه 
و  فرآیند مرمت  به  برای ورود بخش خصوصی 

بهره برداری از بناهای تاریخی را یادآور شد.
قول  نیز  فرهنگی  میراث  وزیر  امیری  صالحی 
اعتبارات  تخصیص  فرآیند  در  که  داد  مساعد 
حوزه مرمت آثار تاریخی، شهرستان اردکان به 

شکل ویژه مدنظر قرار گیرد.

پایان کار سارق احشام در آق قلا
فرمانده انتظامي آق قلا از دستگيري سارق حرفه 
اين  در  ارتکابي  بزه  به  متهم  اعتراف  و  احشام  اي 
خبرگزاري  خبرنگار  گزارش  داد.به  خبر  شهرستان 
پليس، سرهنگ "سعيد مارزلو" در تشريح اين خبر 
گفت: در پي وقوع چند راس سرقت احشام در سطح 
يا  سارق  دستگيري  و  موضوع  پيگيري  شهرستان، 
سارقان به صورت ويژه در دستور کار ماموران پليس 
اين فرماندهي قرار گرفت.وي افزود: ماموران پليس 
اين شهرستان با بررسي اظهارات مالباخته و سرنخ 
هاي موجود، تحقيقات خود را آغاز و سرانجام يکي 
از سارقان را شناسايي و با هماهنگي هاي لازم وي 
را در مخفيگاهش در يکي از محلات اين شهرستان 
دستگير کردند.سرهنگ مارزلو عنوان کرد: متهم در 
مواجهه با ادله و مستندات پليسي به سرقت 3 راس 
احشام با همدستي يکي از دوستانش اعتراف کرد. 
پايان ضمن  انتظامي شهرستان آق قلا در  فرمانده 
اشاره به تلاش ماموران انتظامي در جهت دستگيري 
همدست متهم ، گفت : از مخفيگاه متهم 3 راس 
گوسفند کشف و پس از شناسايي مالباخته ، تحويل 

وي گرديد.

دستگیري عامل چاقوکشي وشرارت  در 
کردکوي

با  گو  و  گفت  در  "محمدفرزبود"  سرهنگ 
درپي  داشت:  اظهار  پليس،  خبرگزاري  خبرنگار 
بروقوع  ۱۱۰مبنی  پليسي  هاي  فوريت  مرکز  اعلام 
يک فقره نزاع و درگيري منجربه چاقوکشي دريکي 
متهمين  دستگيري  و  کردکوي،شناسايي  مناطق  از 
در دستور كار پليس اين شهرستان قرار گرفت.وي 
افزود:ماموران کلانتري ۱۱ شهرستان با انجام يکسري 
موفق  ميداني  هاي  بررسي  و  اطلاعاتي  اقدامات 
شدند متهم را شناسايي و پس از هماهنگي با مرجع 
قضائي وی راطي عملياتي غافلگيرانه  دستگير کردند.
سرهنگ فرزبودتصريح كرد: متهم  در تحقيقات اوليه 
پليس به بزه انتسابي اقرار و انگيزه خود را اختلافات 
با  کردکوي  انتظامي  کرد.فرمانده  اعلام  خانوادگی  
از تشکيل پرونده جهت  اینکه متهم پس  اشاره به 
سير مراحل قانوني تحويل مراجع قضائي شدخاطر 
نشان كرد: پليس همواره با افرادي که بخواهند به هر 
طريقي اقدام به قدرت نمايي و مختل کردن نظم و 
امنيت عمومي مردم کنند، مقتدرانه و در چهارچوب 

قانون برخورد خواهد شد.

دستگیری سارق و اعتراف به ۱۴ فقره 
سرقت در مینودشت 

با  گو  و  گفت  در  قزلسفلي"  "يعقوب  سرهنگ 
خبرنگار خبرگزاري پليس، اظهار داشت: بدنبال وقوع 
چند فقره سرقت محتويات داخل خودرو در سطح 
شهرستان، رسيدگي به موضوع در دستور کار واحد 
تجسس کلانتری ۱۱ قرار گرفت.وي افزود: اقدامات 
تخصصي پليس در اين راستا آغاز و سرانجام ماموران 
با اشراف اطلاعاتي موفق شدند یک نفر سارق حرفه 
طي  قضایی  هماهنگی  از  پس  و  شناسايي  را  ای 
انتظامی  کنند.سرپرست  دستگير  را  وی  عملياتی 
آمده  بعمل  تحقيقات  در  متهم  گفت:  مینودشت 
به ۱۴ فقره سرقت اعتراف کردند.سرهنگ قزلسفلی 
به  پرونده  تشکيل  از  پس  متهم  کرد:  خاطرنشان 

مرجع قضائي معرفي شدند.

مدیر عامل آب منطقه ای یزد:
منابع آب شرب استان یزد محدود و کم 

رمق است
یزد_ صادقی مقدم_  مدیر عامل آب منطقه ای یزد 
با بیان این که منابع آب شرب استان محدود و کم 
رمق است، بر لزوم همکاری و مشارکت عمومی مردم 
و نهادها در مدیریت بحران آب در فصل تابستان 

تاکید کرد.
هوا  گرمای  به  توجه  با  گفت:  محجوبی  جواد 
استان  در  آب  مصرف  آبی  کولرهای  از  استفاده  و 
استان  مردم  همه  همکاری  و  است  یافته  افزایش 
و  کشاورزی  خانگی،  آب های  مصارف  مدیریت  در 

صنعتی ضروری است. 
وی با بیان این که منابع آب شرب استان محدود و 
کم رمق است، افزود: اگر در مصرف آب صرفه جویی 
نشود در روزهای پیک مصرف، آب شرب استان با 

چالش زیادی روبرو خواهد شد.
محجوبی ابراز کرد: وضعیت بارندگی و ذخایر آب 
چشمگیری  کاهش  با  یزد  استان  ویژه  به  و  کشور 
روبرو شده است و همین موضوع نشان دهنده نقش 
پررنگ نهادها و اصحاب رسانه در ترویج مدیریت 

مصرف در جامعه است.   
وی به مدیریت مصرف بخش خانگی اشاره و بیان 
کرد: استفاده از سردوش های کاهنده مصرف، نصب 
لگراتور یا پرلاتور بر روی شیرها، نصب سایه بان کولر 
های آبی از جمله اقداماتی است که همشهریان می 

توانند جهت مدیریت مصرف آب انجام دهند.

به   ۴۰۰ پست  در  کرد:  بیان  اسدی  علی 
که  خرمشهر  جهان آرا  شهید  کیلوولت   ۱3۲
این منطقه  است، یک  از پست های محوری 
آمپر  مگاولت   3۱۵ ظرفیت  به  قدرت  ترانس 

نصب و مورد بهره برداری قرار گرفت.
این  ارزش سرمایه گذاری  اینکه  بیان  با  وی 
پروژه 3۵۰۰ میلیارد ریال است، تصریح کرد: 
ابلاغی  حیاتی  پروژه های  از  مذکور  پروژه 
وزارت نیرو )۱۴ مگاپروژه( جهت گذر موفق از 

پیک مصرف تابستان ۱۴۰۴ است.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
توضیح داد: در پروژه افزایش ظرفیت پست 
مگاولت   3۱۵ ترانس  یک  جهان آرا،  شهید 
آمپری  مگاولت   ۲۰۰ ترانس  جایگزین  آمپری 
نیز  موجود در پست شده و در حال حاضر 
حال  در  ظرفیت  همین  به  دیگر  ترانس  یک 
مگاولت آمپری   ۲۰۰ ترانس  بجای  نصب 
موجود است تا ظرفیت پست از ۴۰۰ به ۶3۰ 

مگاولت آمپر برسد.
و  ظرفیت  افزایش  این  با  اسدی،  گفته  به 
بخش  در  پست  تجهیزات  از  برخی  نوسازی 
پایداری شبکه  ۴۰۰ کیلوولت، قدرت مانور و 
برق منطقه از کیفیت بهتری برخوردار شده و 

انعطاف پذیری آن نیز بالاتر رفته است.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت 
تامین و انتقال برق در ۲ استان خوزستان و 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان خبر داد

نصب ترانس ۳۱۵ مگاولت آمپری در پست حیاتی شهید جهان آرا خرمشهر
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان از نصب ترانس 3۱۵ مگاولت آمپری در پست برق شهید جهان آرا خرمشهر از پروژه های حیاتی جهت گذر 

از پیک مصرف خبر داد.

 در پروژه افزایش 
ظرفیت پست شهید 
جهان آرا، یک ترانس 
۳15 مگاولت آمپری 
جایگزین ترانس 200 

مگاولت آمپری موجود 
در پست شده و در 
حال حاضر نیز یک 

ترانس دیگر به همین 
ظرفیت در حال نصب 

بجای ترانس 200 
مگاولت آمپری موجود 
است تا ظرفیت پست 
از 400 به ۶۳0 مگاولت 

آمپر برسد

مدیرکل صنعت استان مرکزی خبر داد:

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی گفت: بیش از 
۲۷۰ صادرکننده در استان مرکزی فعالیت می کنند که موجب رشد 

اقتصادی و افزایش اشتغال در سطح استان و کشور می شوند.
استان  نمونه  از صادرکنندگان  تجلیل  مراسم  در  علی جودکی 
مرکزی بر ضرورت همکاری تیمی و حمایت از توسعه صادرات تأکید 
کرد و از تلاش های مشترک بخش خصوصی و دولتی در حوزه 

صادرات تقدیر کرد و رشد 3۷ درصدی صادرات استان را نتیجه یک 
کار تیمی و هماهنگی گسترده دانست.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی با بیان مشکلات 
مربوط به ناترازی انرژی، کمبود برق، سوخت و ارز، از صنعتگران 
و تولیدکنندگان عذرخواهی کرد و افزود: تلاش های صورت گرفته 
در حوزه افزایش انرژی های تجدیدپذیر می تواند بخشی از مشکلات 

ناترازی انرژی را برطرف کند.
جودکی تأکید کرد: با وجود تمام چالش ها، فعالان حوزه صادرات 
همچنان در مسیر رشد قرار دارند و برنامه هایی برای رفع مشکلات 

ارزی در حال پیگیری است.
وی با اشاره به روند تجلیل از صادرکنندگان عنوان کرد: طبق 
روال هر سال، عملکرد صادراتی سال گذشته در نیمه دوم سال بعد 

ارزیابی و اعلام می شود.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی تصریح کرد: به 
دلیل برخی مسائل اجرایی، مراسم تجلیل از صادرکنندگان سال 
پایان سال جاری،  تا  تأخیر برگزار شد و تلاش می شود  با   ۱۴۰۲

صادرکنندگان سال ۱۴۰3 نیز مورد تقدیر قرار گیرند.
استان های  از  یکی  به عنوان  مرکزی  استان  کرد:  بیان  جودکی 
اقتصادی ایران، میزبان بیش از ۲۷۰ صادرکننده فعال است که 
نقش بسزایی در توسعه تجارت بین الملل و رشد اقتصادی کشور 

و منطقه دارند.
و  بالای صنعتی  به ظرفیت های  توجه  با  کرد:  وی خاطرنشان 
اقتصادی استان مرکزی، صادرات نه  تنها به افزایش درآمد ارزی 
کشور کمک می کند، بلکه زمینه اشتغال زایی و توسعه پایدار در 

سطح استان را نیز فراهم می سازد.
استان مرکزی ضمن تشکر  مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
مشارکت  افزایش  خواستار  مرکزی  استان  اقتصادی  فعالان  از 
صادرکنندگان در فرآیند ارزیابی و رقابت پذیری شد و ابراز امیدواری 

کرد که در سال پیش رو شاهد رشد تولید و تجارت استان باشیم.

بیش از ۲۷۰ صادرکننده در استان مرکزی فعال هستند

اخیرا اخباری مبنی بر اختلاط برنج ایرانی با برنج خارجی و توزیع آن با نام برنج ایرانی در فروشگاه ها و 
حتی دست فروشان شنیده میشود 

رضا اقبالی رئیس هیئت مدیره تعاونی شالیکوبان و نائب رئیس اتحادیه برنج فروشان تالش در این 
خصوص گفت :با توجه به گزارشات واصله که امیدواریم صحت نداشته باشد و کذب بوده باشد بعضا 
در برخی مراکز تولیدبرنج و یا در مرحله سورتینگ، و بسته بندی برنج در سطح استان گیلان اختلاط برنج 
ایرانی و خارجی صورت میگیرد که موجبات نگرانی و ناراحتی کشاورزان و زحمت کشان این صنف بزرگ را 

ایجاد نموده است
وی گفت : اختلاط برنج ایرانی و خارجی و توزیع آن به نام برنج ایرانی ضربه بزرگی به برند برنج ایرانی زده 

و حاصل دست رنج کشاورزان را بی کیفیت جلوه خواهد داد 
اقبالی افزود : با تصمیماتی که در کارگروه تعاونی شالیکوبان شهرستان تالش و اتحادیه برنج فروشان 
اتخاذ شده ،بدون شک در روزهای آتی با هماهنگی نهاد های نظارتی و قضایی بدون اغماض با این آفت 

بزرگ و کلاهبرداریها برخورد خواهد شد
با توجه به اینکه برنج ایرانی فرصتی پیدا کرده تا جایگاه واقعی خود رو تثبیت کند نباید اجازه داد عده ای 

افراد سودجو و فرصت طلب با رزق و روزی کشاورزان زحمتکش و فروشندگان برنج بازی کنند

 رئیس هیئت مدیره تعاونی شالیکوبان تالش:
اختلاط برنج ایرانی با خارجی خط قرمز نهاد های نظارتی می باشد

یزد_ صادقی مقدم_  استاندار یزد گفت: انتقال محتوای فرهنگی به جامعه باید به شکلی عمیق و تأثیرگذار باشد.
محمدرضا بابایی، در نشست مشترک با فعالان فرهنگی و مفاخر اسناد ملی که در تالار کوثر استانداری برگزار شد، 
گفت: در ارائه ارزش های تاریخی، نباید تنها به ظاهر آن بسنده کرد بلکه باید محتوای فرهنگی نیز به شکلی عمیق 
و تأثیرگذار به جامعه منتقل شود. وی با اشاره به دغدغه جدی فعالان حوزه فرهنگ و هنر استان درباره وضعیت 
ساختمان مرکز اسناد ملی افزود: خوشبختانه با پیگیری های صورت  گرفته از سوی سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 

یزد، موضوع احداث ساختمان جدید مرکز اسناد ملی در جدول ۲۰ قانون بودجه گنجانده شده است.
بابایی ادامه داد: با تصویب این بودجه، موانع قانونی احداث ساختمان اسناد ملی نیز برطرف شده و با تداوم 

حمایت های سازمان مدیریت و برنامه ریزی، عملیات اجرایی این پروژه در آینده نزدیک آغاز خواهد شد.
در ابتدای این نشست، جمعی از فعالان فرهنگی و هنری استان یزد نیز به بیان دیدگاه ها، دغدغه ها و چالش های 

موجود در مسیر ارتقای فرهنگ، صیانت از هویت تاریخی و گسترش زیرساخت های فرهنگی پرداختند.

استاندار یزد:
انتقال محتوای فرهنگی به جامعه عمیق و تأثیرگذارباشد

اجرای طرح لکه گیری و آسفالت با اولویت معابر پرترافیک شهر ایلام
ایلام - خبرنگار ابتکار - شهردار ایلام از اجرای طرح لکه گیری و آسفالت با اولویت معابر پرترافیک خبر داد و اعلام کرد که عملیات 
لکه گیری و آسفالت معابر شهری در قالب طرح جامع »مپ« )مرکز-پیرامون( آغاز شده و تاکنون در بیش از 3۵ نقطه شهر اجرا 

شده است.
افشین مظفری تصریح کرد که این پروژه با هدف بهبود وضعیت خیابان های فرسوده و کاهش مشکلات تردد شهروندان، 
به صورت گسترده در دست اجرا بوده و لکه گیری، ترمیم حفاری ها و روکش آسفالت معابر و خیابان های سطح شهر ایلام، 
با اولویت نقاط پررفت وآمد و مناطق پرترافیک، با جدیت در حال اجراست و پیش بینی می شود این طرح تا پایان سال ۱۴۰۴ 

تکمیل شود.
وی با اشاره به ضرورت اجرای این طرح، افزود: طرح بزرگ مرکز-پیرامون )مپ(، به عنوان یک پروژه مهم زیرساختی، تمامی 
خیابان های فرسوده ایلام را از مرکز تا اطراف تحت پوشش قرار خواهد داد و هدف از این طرح، ایجاد مسیری امن، روان و استاندارد 

برای شهروندان است که به مرور تأثیر مثبتی در سیمای شهری و کیفیت زندگی مردم خواهد گذاشت.
شهردار ایلام درباره جزئیات عملیات لکه گیری گفت: در برخی نقاط پرتردد از جمله خیابان سعدی شمالی، عملیات لکه گیری و ترمیم معابر در ساعات شب 
انجام می شود تا از ایجاد اختلال در عبور و مرور شهروندان جلوگیری شود و این اقدام ضمن کاهش مشکلات روزانه، امکان استفاده مطلوب تر از این محورها 

را فراهم می کند.
به گفته مظفری، برخی از مهم ترین نقاط شهر ایلام از جمله خیابان سعدی شمالی و فتح المبین )محله خاتم الانبیاء(، بلوار جمهوری، سیلبند پونه و سیلبند 
مرکزی )جنب سازمان تأمین اجتماعی(، بلوار جنوبی امام و شهدای چالسرا، میدان امام )ره( و میدان شهدا، خیابان معلم، دانش آموز و شهید مطهری، خیابان 
والفجر سه و نبوت )روبروی دامپزشکی(، - خیابان حافظ تا پشت فرمانداری، خیابان های رضوان، غلامرضا ارکوازی، شهید کمری و سایر کوچه های منشعب در 

قالب این طرح بهسازی شده  است.
وی تاکید کرد که با پایان فصل زمستان و آغاز روزهای گرم سال، شرایط برای سرعت بخشی به فرایند لکه گیری و آسفالت خیابان ها فراهم شده و تمرکز ما در 

این مرحله، شناسایی و ترمیم دقیق نقاطی است که تردد در آنها افزایش ترافیک و مشکلاتی برای رانندگان و شهروندان ایجاد کرده است.
شهردار ایلام یادآور شد که طرح بزرگی مانند »مپ« که زیرساخت تمام معابر شهری ایلام را مدنظر قرار داده، در نوع خود بی سابقه و یکی از اقدامات ویژه 
شهرداری محسوب می شود، این طرح با بودجه اختصاص یافته از سوی شهرداری و حمایت شورای اسلامی شهر، در تمامی محله ها و خیابان های شهر اجرا 

خواهد شد.

پس از بروز مشکل فنی انجام شد؛
بازگشت خط احیاء شماره یک آلومینیوم المهدی به مدار تولید
مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی از بازگشت احیاء خط یک آلومینیوم المهدی به مدار تولید خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شرکت آلومینیوم المهدی، آیین راه اندازی مجدد دیگ های احیا خط ۱ شرکت آلومینیوم المهدی برگزار شد.
این مراسم با حضور عادل شهرزاد معاون امور اقتصادی استانداری هرمزگان، خلیل قاسمی رئیس سازمان صمت استان، فاطمه جراره 
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی،صفایی معاون قضایی رئیس کل دادگستری استان، حمید رجب پور مدیرعامل شرکت 
آلومینیوم المهدی، جمعی از معاونین منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس، رئیس اداره کار منطقه ویژه و معاونین ،مدیران و کارکنان 

المهدی برگزار شد. حمید رجب پور در این آیین از وارد مدار شدن دیگ های خط یک این شرکت به مدار تولید خبر داد. 
وی در ادامه افزود: با بروز نقص فنی که در ۱3 اردیبهشت ماه ۱۴۰۴ در خط یک تولید رخ داد و در این رابطه خط تولید به طور کامل از مدار 

خارج شد. با مشاهده این وضعیت، بلافاصله از صبح روز یکشنبه عملیات رفع عیب به صورت ۲۴ ساعته آغاز شد. 
*روند احیای خط و بازگشت به مدار

مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی تصریح کرد:»همزمان با  تیم های جوشکاری، دو تیم دیگر از همکاران، عملیات آماده سازی دیگ ها را آغاز نمودند. روز پنجشنبه۱8 
اردیبهشت جوشکاری باسبارهای انتقال جریان با ثبت یک رکورد جدید در زمانبندی بسیار کوتاه به پایان رسید و خط آماده برق دار شدن شد. رجب پور گفت: پس از گذشت 
۲۴ ساعت جهت ایجاد ثبات، ظهر جمعه خط به ۱۷۵ کیلو آمپر جریان مورد نیاز  ورود دیگ های احیاء رسید و از ساعت ۱۵ همان روز، فرآیند ورود دیگ ها به مدار آغاز شد.  
وی همچنین اضافه کرد: در حال حاضر ۶ دیگ وارد مدار شده است و از دو دیگ مذاب برداشت شده است.  با توجه به نیاز به بالانس شبکه ی برق، امکان ورود یک باره 
تمامی دیگ ها به مدار وجود ندارد، بنابراین طبق برنامه ریزی، روزانه بین ۲ تا ۴ دیگ وارد مدار خواهند شد و در طی یک ماه آینده، خط تولید به طور کامل احیا خواهد شد. 

*برنامه ریزی برای جبران تولید عقب افتاده
مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی بیان داشت: با توجه به برنامه تولید ۱۷۰ هزار تن آلومینیوم در سال جاری و افتتاح فاز دوم نیروگاه گازی مجموعه در پایان اردیبهشت، 

پیش بینی می کنیم که کمبود تولید ناشی از توقف تولید ، تا مهرماه سال جاری جبران شود. 
وی خاطرنشان کرد:خوشبختانه با توجه به ظرفیت تولید برق داخلی مجموعه با مشکل کمبود انرژی مواجه نیستیم و روند تولید به سرعت به شرایط مطلوب بازخواهد گشت. 
رجب پور ضمن قدردانی از حمایت مسئولان استان، اظهار داشت: از تمام کسانی که از لحظات نخست حادثه کنار ما بودند و کلیه همکارانی که چند شبانه روز بدون 
استراحت در کنار باسبارهای انتقال جریان جوشکاری کردند و هم آنهایی که در آماده سازی دیگ ها بدون وقفه فعال بودند، صمیمانه تشکر می کنم. زحمات این عزیزان 

قابل تقدیر است.


